
Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Szwarcenowie udziela odpowiedzi na poniższe pytania 

złożonego wniosku na mocy art. 61 i 63 Konstytucji RP w związku z art. 241 KPA 

 

1.Wartość w PLN netto postępowań w sprawie zamówień o wartości poniżej 30 tys. euro - 

prowadzonych w Urzędzie w 2018 r. - z wykorzystaniem art. 4 ust. 8  Ustawy Prawo zamówień 

publicznych (Dz.U.2018.1986  z 2018.10.16) - Wartość w PLN netto postępowań w sprawie 

zamówień o wartości poniżej 30 tys. Euro w kwocie 55866,53 zł 

 

2. Ilości postępowań w sprawie zamówień o wartości powyżej 30 tys. euro - prowadzonych w 

Urzędzie w 2017 r. - w trybie Ustawy Prawo zamówień publicznych?- NIE DOTYCZY 

 

3.W trybie wyżej powołanych przepisów -  wnosimy o udzielenie  informacji publicznej w przedmiocie 

- średniej ilości oferentów przypadających na jedno postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia 

publicznego w ramach postępowań prowadzonych przez Urząd w 2017 r. w zakresie kwot powyżej 10 

tys. pln brutto- NIE DOTYCZY 

 

4. Na mocy art. 61 Konstytucji RP, w trybie art. 6 ust. 1 pkt. 1 lit c Ustawy z dnia 6 września o dostępie 

do informacji publicznej (Dz.U.2014.782 j.t.) wnosimy o udzielenie informacji publicznej w 

przedmiocie wskazania szczegółowego adresu URL w Biuletynie Informacji Publicznej  - gdzie  na 

dzień złożenia przedmiotowego wniosku - opublikowano obowiązujący regulamin udzielania 

zamówień publicznych - poniżej 30 tys. euro.-  OPUBLIKOWANO NA STRONIE 

http://szwarcenowo.com.pl/bip.php 

 

5.W kontekście powyższych pytań w trybie wyżej powołanych przepisów - wnosimy o udzielenie 

informacji publicznej w przedmiocie - czy Urząd - posiada umowę komercyjną z podmiotem 

zewnętrznym w przedmiocie świadczenia usług dostępu do zewnętrznej platformy zakupowej czy 

korzysta z publicznych - dostępnych rozwiązań w tym względzie (miniPortal UZP)- PLACÓWKA NIE 

POSIADA UMÓW KOMERCYJNYCH 

 

6. Jeśli odpowiedź jest twierdząca w zakresie posiadania permanentnej umowy z podmiotem 

komercyjnym w obszarze  obsługi platformy zakupowej zamówień publicznych - w trybie wyżej 

powołanych przepisów - wnosimy o udzielenie informacji publicznej w przedmiocie łącznej kwoty 

rocznej kosztów ponoszonych przez Urząd w ramach korzystania z rzeczonych usług (jeżeli umowa 

jest na dłuższy okres to wystarczy średni roczny koszt utrzymania systemu). – NIE DOTYCZY 

 

7.  Na bazie dokonanej analizy wnosimy o krótkie, kilkuzdaniowe podsumowanie w odpowiedzi na 

niniejszą petycję - mocnych i słabych stron ewentualnego wdrożenia procedur pełnego użytkowania 

środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia. Oczywiście w 

odniesieniu do obecnie panującego w Jednostce stanu faktycznego. – NIE WIDZIMY POTRZEBY 

UŻYTKOWANIA ŚRODKÓW KOMUNIKACJI ELEKTRONICZNEJ W POSTĘPOWANIACH O UDZIELENIE 

ZAMÓWIENIA, PONIEWAŻ SPORADYCZNIE TAKIE PROWADZIMY 

http://szwarcenowo.com.pl/bip.php
http://szwarcenowo.com.pl/bip.php

